
 

Zápis ze schůze OV Kuří konané dne 6.9.2021  

 

Přítomni: T. Kořán, R. Vít, K. Chaloupecký, D. Kakeš, J. Zmeškal, F Dohnal 

Omluven: J. Fiala 

Hosté:  p. Crha 

Stížnost/podání pana Jiřího Crhy 

Pan Crha předal písemné podání a poté i ústně seznámil členy OV Kuří s incidentem, ke kterému došlo 

dne 25.8. u hasičské zbrojnice. Dle sdělení pana Crhy byl syn pana Crhy Jiří Crha ml., který má uzavřenu 

dohodu s městem Říčany na úklid obce Kuří, slovně inzultován panem Františkem Barchánkem, 

správcem MŠ Kuřátko. Ke slovnímu napadení mělo dojít poté, co byl pan Barchánek Jiřím Crhou ml. 

upozorněn na nevhodné nakládání s bioodpadem (vyhazování posekané trávy do potoka). Průběh 

incidentu, včetně hrubých urážek pana Barchánka vůči panu Jiřímu Crhovi potvrdil očitý svědek 

události, člen OV Kuří pan Chaloupecký. OV Kuří pověřil předsedu OV p. Kořána komunikací s ředitelkou 

MŠ Kuřátko ke sjednání nápravy (nakládání s bioodpadem) a zároveň tímto veřejně vyzývá pana 

Barchánka k písemné omluvě panu Crhovi ml. 

1) Organizační záležitosti/informace z MÚ 

- OV se rozhodl pro variantu regulace parkování, a to v rámci projektu dopravního opatření 

na návsi. V první fázi bylo provedeno podélné dopravní značení na návsi a vedle hasičské 

zbrojnice. V další fázi došlo k podélnému dopravnímu značení v prostoru osazení 

velkoobjemového kontejneru. V měsíci září by dle info z MÚ mělo dojít k domalování 

žlutých čar, osazení značky a dorazů.  

 

- T. Kořán dále stručně informoval (OV diskutoval) o následujících záležitostech:  
 

• volbách do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR, které proběhnou v místnostech OV Kuří 
ve dnech – 8. a 9. října 2021 (k zajištění K.Chaloupecký) 

• podmínečně souhlasném stanovisku OV k záměru směny části městských pozemků parc. 
č. 327/1 a 321/3. přiléhajících k hasičské zbrojnici a zahradě mateřské školky za části 
pozemků společnosti FD Servis č.st. 18 a parc. č.33/3 o stejné rozloze 

• zajištění velkoobjemového kontejneru (v červnu 2x) – náhrady za květen 

• průběhu řešení havarijního stavu hráze rybníka v Kuří 

• plánované opravě mostku ev. č. 00312-2 (na návsi přes Pitkovický potok) – 29.6. proběhla 
koordinační schůzka ohledně připravované stavby (za OV  T. Kořán, D.Kakeš), na které 
byla mimo jiné řešena kolize stavby s plánovanou stavbou chodníku.  Zástupci OV 
kategoricky odmítli souběh obou staveb, jelikož by došlo k výluce linky č. 385 a obec by 
zůstala bez autobusového spojení… T.Kořán požádal zástupce KSÚS Ing. Čapka, aby 
zajistil (předal OV Kuří) včasné informace o případných dopravních omezeních... 

• plánovaném odvozu kalamitního dřeva z prostoru stezky Kuří Voděrádky (Lesy ČR čekaly 
na sklizeň přilehlého pole, přes který by mělo k odvozu dojít) – realizace během září 

• žádosti/návrhu T.Kořána na snížení místního koeficientu pro výpočet daně z nemovitostí 
v městské části Kuří z hodnoty 3 na hodnotu 1 z důvodu chybějící infrastruktury (dne 1.9. 
na jednání Finančního výboru města Říčany) 



 

 

 

- Termín dalšího pravidelného jednání OV Kuří:  pondělí, 18.10.2021 od 18:00 ve škole 

- Nejbližší akce:  sousedské setkání/sázení stromků (termín dle aktuální situace na stezce 

do Voděrádek/kůrovcová kalamita), rozsvícení vánočního stromu (předběžně 27.11.), 

Mikulášská (5. nebo 6.12.)  

 

 

2) Chodník Květná 

 

V průběhu podzimu 2020 došlo k přidělení dotace a probíhá příprava realizace. O souvisejících 

dopravních opatřeních budou občané informováni na webu města a na vývěsce OV Kuří. – dle 

informace od pracovníků MěÚ byla stavba chodníku odložena na jaro příštího roku. 

 

Z: R. Vít, T. Kořán   T:  info na příští schůzi/trvá 

 

 

 

3) Přemístění autobusové zastávky na Nupaky do centra na návsi 

OV se dohodl, že autobusová zastávka nebude mít záliv, a tím se zajistí zpomalení provozu. OV 

preferoval variantu řešení v koordinaci s  rekonstrukcí školky. Pozemek byl od ÚZSVM již převeden 

(zápis do katastru k 2.6.), byl vydán i souhlas s přemístěním zastávky. Došlo však k nepochopení 

požadavku OV a místo vybudování nové důstojné zastávky je MěÚ připraven pouze 

přesunout/osadit panely… S ohledem na charakter místa a zdařilou rekonstrukci školy je 

z dlouhodobého pohledu provizorní panelová zastávka v centru obce neakceptovatelná. T.Kořán 

zaslal předmětnou žádost na MěU. Dne 19.7. obdržel T.Kořán pro info cenovou nabídku na PD. 

Rozpočtové opatření provedeno v rámci investic. OV Kuří žádá A. Jurkovou o prověření 

aktuálního stavu.  

Z: T. Kořán/A.Jurková T: info na příští schůzi 

 

 

4) Víceúčelové hřiště v Roklích 

V roce 2020 nedošlo k posunu… prostředky na zhotovení hřiště byly přesunuty do roku 2021 a 

navýšeny na 1 mil. Kč – proběhlo několik jednání se zástupci MěÚ a byl odsouhlasen další postup  

- dojde k vyhlášení VŘ na dodávku projektové dokumentace a dodávku první fáze, kdy dojde 

k přesunu dětského hřiště a realizaci hřiště s umělým povrchem. V druhé fázi pak budou 

zhotoveny ostatní práce dle projektu. OV Kuří žádá A. Jurkovou o prověření aktuálního stavu.  

 

Z: T. Kořán  T: info na příští schůzi 

 

 

 

5) Stezka  Kuří – Voděrádky (výsadba ovocných stromků) 

K dokončení některých prvků/naučných tabulí dojde až po plánované výsadbě ovocných stromků. 

Předpokládaný termín výsadby je podzim 2022, a to dle průběhu těžby dřeva v rámci kůrovcové 



 

kalamity. OV v roce 2020 souhlasil se zařazením/žádostí o avizovaný příspěvek města na výsadbu 

cca 10 kusů stromků (A. Jurková). Proběhlo vytipování možných míst na městských pozemcích v 

Kuří na podzimní výsadbu. 

Z: T.Kořán/A.Jurková    T: info na příští schůzi 

 

6) Zajištění přípojky el. energie na návsi 

S ohledem na využívání plochy návsi pro spolkovou činnost občanů Kuří je nutné zajistit přívod el. 

Energie: 

 

- Zprovoznit el. Přípojku na sloupu na travnaté ploše návsi u stromku 

T.Kořán již kontaktoval energetika města pana Jiříka se žádostí o vybudování nového 

odběrního místa.– proběhla osobní schůzka s projektantem Ing. Hájkem na místě. Dle 

názoru projektanta je zřízení nového odběrného místa neekonomické – dojde k využití 

připojení v kapličce. 

Z: T.Kořán     T: info na příští schůzi 

 

- Instalovat rozvodnou skříň 380 V do kapličky 

D. Kakeš zajistí instalaci. T: do konce září 

 

7) Výměna stávající plakátovací plochy a osazení úřední desky do autobusové zastávky 

T.Kořán informoval členy OV o doručení nové dřevěné vývěsky (plakátovací plochy). Tabule bude 

osazena svépomocí. Zároveň dojde k instalaci nerezové informační desky do vnitřních prostor 

autobusové zastávky. 

Z: R.Vít/J.Fiala     T: do konce září 

 

8) Sekání obecních pozemků 

Členové OV se shodli na názoru, že aktuální situace ohledně seče trávy není uspokojivá. Množí se 

reakce občanů na nekvalitní údržbu zeleně v obci (vysoká tráva, plochy/místa, které nejsou 

udržovány atd.). OV pověřil Ing. Kořána zajištěním nápravy současného stavu, příp. hledáním 

náhradního řešení. 

Z: T.Kořán/J.Fiala     T: info na příští schůzi 

 

 

Zapsal a schválil: T. Kořán 


